
Protokół nr LXX/2023 

z sesji Rady Gminy Inowłódz, która odbyła się w dniu 28 grudnia 2023 r. 

w godzinach 1304 – 1549 w Sali Posiedzeń Rady Gminy Inowłódz 

 na Zamku Kazimierza Wielkiego w Inowłodzu 

Na ustawowy skład osobowy 15 radnych obecnych było 15 radnych. 

(Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu) 

(Lista obecności sołtysów stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu) 

 

Udział w sesji wzięli: 

1) Pan Bogdan Kącki – Wójt Gminy Inowłódz; 

2) Pani Renata Dąbrowicz – Sekretarz Gminy Inowłódz; 

3) Pani Katarzyna Koch – Skarbnik Gminy Inowłódz; 

4) Pani Jolanta Malej – Kierownik Referatu Usług Komunalnych; 

5) Pani Iwona Szczepańska – Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej; 

6) Pan Marek Iskierka – Kierownik Referatu Inwestycji. 

 

Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie LXX sesji VIII kadencji Rady Gminy Inowłódz. 

2. Stwierdzenie ważności obrad sesji. 

3. Zatwierdzenie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z obrad LXIX sesji Rady Gminy Inowłódz. 

5. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy Inowłódz o działaniach podejmowanych w okresie 

między sesjami. 

6. Informacja Wójta Gminy Inowłódz o działaniach podejmowanych pomiędzy sesjami. 

7. Rozpatrzenie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Inowłódz na 

lata 2023-2042. 

8. Rozpatrzenie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Inowłódz na rok 2023. 

9. Przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Łodzi: 

a) w sprawie opinii do projektu uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Inowłódz na lata 2024-2043 oraz o możliwości sfinansowania deficytu budżetu Gminy 

Inowłódz w 2024 roku, 

b) w sprawie opinii o przedłożonym projekcie budżetu Gminy Inowłódz na rok 2024, 

c) przedstawienie opinii Komisji Stałych Rady Gminy Inowłódz, 

d) dyskusja. 

10. Rozpatrzenie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Inowłódz 

na lata 2024-2043. 

11. Rozpatrzenie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Inowłódz na rok 2024. 

12. Rozpatrzenie uchwały w sprawie organizacji publicznego transportu zbiorowego na terenie Gminy 

Inowłódz na rok 2024. 

13. Rozpatrzenie uchwały o zmianie Uchwały nr XXII/262/21 z 25 listopada 2021 r. w sprawie 

utworzenia na terenie Gminy Inowłódz ośrodka wsparcia pod nazwą Klub SENIOR+. 

14. Rozpatrzenie uchwały w sprawie wyznaczenia obszaru zdegradowanego i obszaru rewitalizacji 

Gminy Inowłódz. 

15. Informacja o realizacji wniosków zgłoszonych na LXIX sesji Rady Gminy Inowłódz. 

16. Interpelacje i zapytania. 

17. Wnioski Komisji, wolne wnioski, zapytania i informacje. 

18. Zamknięcie obrad LXX sesji VIII kadencji Rady Gminy Inowłódz. 

 



 

Ad. 1  

Otwarcie LXX sesji Rady Gminy Inowłódz VIII kadencji. 

Przewodniczący Rady Gminy Inowłódz Pan Robert Pawłowski otworzył obrady LXX sesji 

VIII kadencji i przywitał Panie i Panów Radnych, Pana Wójta Gminy Inowłódz, Panią Sekretarz Gminy 

Inowłódz, Panią Skarbnik Gminy Inowłódz. Powitał również Panie i Panów Sołtysów Gminy Inowłódz, 

pracowników Urzędu Gminy, jak również mieszkańców i internautów, korzystających z bezpośredniej 

transmisji w sieci. Przypomniał zebranym o obowiązujących przepisach z zakresu ochrony danych 

osobowych. 

 

Ad. 2 

Stwierdzenie ważności obrad sesji. 

Pan Przewodniczący na podstawie listy obecności stwierdził ważność obrad sesji. Obecnych jest 

15 radnych.  

 

Ad. 3 

Zatwierdzenie porządku obrad. 

Pan Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że radni otrzymali porządek obrad wraz z materiałami 

na sesję. 

Za przyjęciem proponowanego porządku obrad pozytywnie głosowało 15 radnych. 

 

Ad. 4 

Przyjęcie protokołu z obrad LXIX sesji Rady Gminy Inowłódz. 

Pan Przewodniczący poinformował, że protokół z obrad jest dostępny w Biurze Rady i radni otrzymali 

powyższy dokument w formie elektronicznej. Pan Przewodniczący wystąpił z zapytaniem, czy są uwagi 

do zawartości lub treści protokołu.  

Radni nie mieli pytań odnośnie protokołu z obrad LXIX sesji Rady Gminy Inowłódz. 

Protokół z obrad LXIX sesji Rady Gminy Inowłódz został pozytywnie przyjęty przez 15 radnych. 

 

Ad. 5 

Informacja Przewodniczącego Rady Gminy Inowłódz o działaniach podejmowanych w okresie 

między sesjami. 

Pan Przewodniczący przedstawił korespondencję, jaka wpłynęła do pracownika obsługującego Radę 

Gminy w okresie międzysesyjnym. Poinformował, że w każdy wtorek pełni dyżur w godzinach od 15:30 

do 17:00 w Urzędzie Gminy (także dyżury telefoniczne). Pan Przewodniczący ponadto w okresie 

międzysesyjnym reprezentował Radę Gminy w różnych spotkaniach oraz zebraniach. 

 

Ad. 6 

Informacja Wójta o działaniach podejmowanych pomiędzy sesjami. 

Pan Przewodniczący wyjaśnił, że radni otrzymali powyższą informację wraz z materiałami na sesję. 

Stanowi ona załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 

Następnie głos zabrał Pan Wójt, który omówił ww. informację.  



Pan Przewodniczący zapytał, czy ktoś ma pytania w sprawie przedstawionej informacji. Do powyższych 

informacji radni nie mieli pytań. Pan Przewodniczący stwierdził, że informacja Wójta Gminy Inowłódz 

o działaniach podejmowanych pomiędzy sesjami została przez radę przyjęta. 

 

Ad. 7 

Rozpatrzenie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Inowłódz na 

lata 2023-2042. 

Pan Przewodniczący poinformował, że radny otrzymali w korespondencji projekt uchwały, który 

omawiany był na posiedzeniach komisji.  

Pani Katarzyna Koch Skarbnik Gminy Inowłódz przedstawiła uzasadnienie do uchwały w sprawie 

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Inowłódz na lata 2023-2042. 

Pan Przewodniczący zapytał, czy ktoś ma pytania w sprawie przedstawionego materiału. Wobec braku 

uwag i zapytań poprosił o stanowiska Komisji Stałych. 

Komisja Budżetu, Mienia i Gospodarki Komunalnej w głosowaniu brało udział 3 radnych, 3 radnych 

głosowało pozytywnie, Komisja Przestrzennego Zagospodarowania Gminy w głosowaniu udział brało 

2 radnych, 2 radnych głosowało pozytywnie. Komisja Oświaty, Zdrowia, Kultury i Sportu w głosowaniu 

udział brało 5 radnych, 5 radnych głosowało pozytywnie, oraz Komisja Rolnictwa w głosowaniu udział 

brało 4 radnych, 4 radnych głosowało pozytywnie. 

Pan Przewodniczący odczytał proponowany tekst uchwały, który został poddany pod głosowanie. 

W dalszej części nastąpiło elektroniczne głosowanie imienne. Za przyjęciem proponowanego projektu 

uchwały głosowało 14 radnych, przy 1 głosie wstrzymującym się. 

Uchwała Nr LXX/456/23 stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 8 

Rozpatrzenie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Inowłódz na rok 2023. 

Pan Przewodniczący poinformował, że radny otrzymali w korespondencji projekt uchwały, który 

omawiany był na posiedzeniach komisji. 

Pani Katarzyna Koch Skarbnik Gminy Inowłódz przedstawiła uzasadnienie do uchwały w sprawie 

zmian budżetu Gminy Inowłódz na rok 2023 po autopoprawce. 

Pan Przewodniczący zapytał, czy ktoś ma pytania w sprawie przedstawionego materiału. Wobec braku 

uwag i zapytań poprosił o stanowiska Komisji Stałych. 

Komisja Budżetu, Mienia i Gospodarki Komunalnej w głosowaniu brało udział 3 radnych, 3 radnych 

głosowało pozytywnie, Komisja Przestrzennego Zagospodarowania Gminy w głosowaniu udział brało 

2 radnych, 2 radnych głosowało pozytywnie. Komisja Oświaty, Zdrowia, Kultury i Sportu w głosowaniu 

udział brało 5 radnych, 5 radnych głosowało pozytywnie, oraz Komisja Rolnictwa w głosowaniu udział 

brało 4 radnych, 4 radnych głosowało pozytywnie. 

Pan Przewodniczący odczytał proponowany tekst uchwały, który został poddany pod głosowanie. 

W dalszej części nastąpiło elektroniczne głosowanie imienne. Za przyjęciem proponowanego projektu 

uchwały głosowało 14 radnych, przy 1 głosie wstrzymujących się. 

Uchwała Nr LXX/457/23 stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 9 

a) Przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Łodzi w sprawie opinii do 

projektu uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Inowłódz na lata 2024-2043 oraz o możliwości sfinansowania deficytu budżetu Gminy 

Inowłódz w 2024 roku. 



Opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej w Łodzi przedstawił Przewodniczący Rady Pan 

Robert Pawłowski. 

 

b) Przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Łodzi do projektu budżetu 

Gminy Inowłódz na rok 2024. 

Opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej w Łodzi przedstawił Przewodniczący Rady Pan 

Robert Pawłowski. 

 

c) Komisja Budżetu, Mienia i Gospodarki Komunalnej w głosowaniu brało udział 4 radnych, 

3 radnych głosowało pozytywnie, 2 radnych wstrzymało się od głosu, Komisja Przestrzennego 

Zagospodarowania Gminy w głosowaniu udział brało 4 radnych, 2 radnych głosowało 

pozytywnie, 2 radnych wstrzymało się od głosu. Komisja Oświaty, Zdrowia, Kultury i Sportu 

w głosowaniu udział brało 5 radnych, 4 radnych głosowało pozytywnie, 1 radny wstrzymał się 

od głosu, oraz Komisja Rolnictwa w głosowaniu udział brało 5 radnych, 3 radnych głosowało 

pozytywnie, 2 radnych wstrzymało się od głosu. Komisja Rewizyjna w głosowaniu udział brało 

4 radnych, 4 radnych głosowało pozytywnie, Komisja Skarg, Wniosków i Petycji w głosowaniu 

udział brało 4 radnych, 4 radnych głosowało pozytywnie.  

 

d) Dyskusja. 

Pani Katarzyna Koch poinformowała, że na komisjach przed sesją została przekazana 

autopoprawka do projektu budżetu na rok 2024. Przedstawiła jakie zmiany zaszły w projekcie 

uchwały poprzez wprowadzenie autopoprawki. 

Pan Wójt powiedział, że dług Gminy sukcesyjnie maleje. Mówi tu o wskaźniku długu 

w stosunku do dochodów bieżących. Od 2019 wskaźnik ten maleje. Dodał, że w budżecie ważna 

jest kwota przekazana na inwestycje. Na rok 2024 w budżecie przewidziana jest to kwota 

wysokości 18 467 511 zł. 

Radna Pani Teresa Kupis zapytała o wskaźniki zadłużenia, ponieważ w opinii RIO jeden ze 

wskaźników zadłużenia wynosił około 90%. 

Pan Wójt powiedział, że mówił on o różnicy jaka jest między ocena planu budżetu, a wynikiem, 

który jest przy sprawozdaniu z wykonania budżetu na dany rok. Wskaźniki zadłużenia spadają.  

 

 

Ad. 10 

Rozpatrzenie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Inowłódz 

na lata 2024-2043. 

Pan Przewodniczący poinformował, że radny otrzymali w korespondencji projekt uchwały, który 

omawiany był na posiedzeniach komisji.  

Pani Katarzyna Koch Skarbnik Gminy Inowłódz przedstawiła uzasadnienie do uchwały w sprawie 

uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Inowłódz na lata 2024-2043. 

Pan Przewodniczący zapytał, czy ktoś ma pytania w sprawie przedstawionego materiału. Nie zgłoszono 

uwag i zapytań. 

Pan Przewodniczący odczytał proponowany tekst uchwały, który został poddany pod głosowanie. 

W dalszej części nastąpiło elektroniczne głosowanie imienne. Za przyjęciem proponowanego projektu 

uchwały głosowało 13 radnych, przy 2 głosach wstrzymujących się. 

Uchwała Nr LXX/458/23 stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 11 

Rozpatrzenie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Inowłódz na rok 2024. 

Pan Przewodniczący poinformował, że radny otrzymali w korespondencji projekt uchwały, który 

omawiany był na posiedzeniach komisji.  



Pani Katarzyna Koch Skarbnik Gminy Inowłódz przedstawiła uzasadnienie do uchwały w sprawie 

uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Inowłódz na lata 2024-2043. 

Pan Przewodniczący zapytał, czy ktoś ma pytania w sprawie przedstawionego materiału. Nie zgłoszono 

uwag i zapytań. 

Pan Przewodniczący odczytał proponowany tekst uchwały, który został poddany pod głosowanie. 

W dalszej części nastąpiło elektroniczne głosowanie imienne. Za przyjęciem proponowanego projektu 

uchwały głosowało 13 radnych, przy 2 głosach wstrzymujących się. 

Uchwała Nr LXX/459/23 stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu. 

 

Pan Przewodniczący ogłosił przerwę, która trwała od godziny 1429 do 1443. 

Po przerwie nieobecni radni: Pan Marek Leszczyński, Pan Zbigniew Niemiec, Pan Roman 

Rodakowski oraz Pan Janusz Wilkowiecki. 

 

Ad. 12 

Rozpatrzenie uchwały w sprawie organizacji publicznego transportu zbiorowego na terenie 

Gminy Inowłódz na rok 2024. 

Pan Przewodniczący poinformował, że radny otrzymali w korespondencji projekt uchwały, który 

omawiany był na posiedzeniach komisji. 

Pani Jolanta Malej Kierownik Referatu Usług Komunalnych przedstawiła uzasadnienie do uchwały 

w sprawie organizacji publicznego transportu zbiorowego na terenie Gminy Inowłódz na rok 2024. 

Pan Przewodniczący zapytał, czy ktoś ma pytania w sprawie przedstawionego materiału. Wobec braku 

uwag i zapytań poprosił o stanowiska Komisji Stałych. 

Komisja Budżetu, Mienia i Gospodarki Komunalnej w głosowaniu brało udział 3 radnych, 3 radnych 

głosowało pozytywnie, Komisja Przestrzennego Zagospodarowania Gminy w głosowaniu udział brało 

2 radnych, 2 radnych głosowało pozytywnie. Komisja Oświaty, Zdrowia, Kultury i Sportu w głosowaniu 

udział brało 5 radnych, 5 radnych głosowało pozytywnie, oraz Komisja Rolnictwa w głosowaniu udział 

brało 4 radnych, 4 radnych głosowało pozytywnie. 

Pan Przewodniczący odczytał proponowany tekst uchwały, który został poddany pod głosowanie. 

W dalszej części nastąpiło elektroniczne głosowanie imienne. Za przyjęciem proponowanego projektu 

uchwały głosowało 11 radnych. 

Uchwała Nr LXX/460/23 stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 13 

Rozpatrzenie uchwały o zmianie Uchwały nr XXII/262/21 z 25 listopada 2021 r. w sprawie 

utworzenia na terenie Gminy Inowłódz ośrodka wsparcia pod nazwą Klub SENIOR+. 

Pan Przewodniczący poinformował, że radny otrzymali w korespondencji projekt uchwały, który 

omawiany był na posiedzeniach komisji. 

Pani Iwona Szczepańska Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej przedstawiła uzasadnienie 

do uchwały o zmianie Uchwały nr XXII/262/21 z 25 listopada 2021 r. w sprawie utworzenia na terenie 

Gminy Inowłódz ośrodka wsparcia pod nazwą Klub SENIOR+. 

Radny Pan Janusz Wilkowiecki wrócił na obrady sesji o godzinie 1452. 

Pan Przewodniczący zapytał, czy ktoś ma pytania w sprawie przedstawionego materiału. Wobec braku 

uwag i zapytań poprosił o stanowiska Komisji Stałych. 

Komisja Budżetu, Mienia i Gospodarki Komunalnej w głosowaniu brało udział 3 radnych, 3 radnych 

głosowało pozytywnie, Komisja Przestrzennego Zagospodarowania Gminy w głosowaniu udział brało 

2 radnych, 2 radnych głosowało pozytywnie. Komisja Oświaty, Zdrowia, Kultury i Sportu w głosowaniu 



udział brało 5 radnych, 5 radnych głosowało pozytywnie, oraz Komisja Rolnictwa w głosowaniu udział 

brało 4 radnych, 4 radnych głosowało pozytywnie. 

Pan Przewodniczący odczytał proponowany tekst uchwały, który został poddany pod głosowanie. 

W dalszej części nastąpiło elektroniczne głosowanie imienne. Za przyjęciem proponowanego projektu 

uchwały głosowało 12 radnych. 

Uchwała Nr LXX/461/23 stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 14 

Rozpatrzenie uchwały w sprawie wyznaczenia obszaru zdegradowanego i obszaru rewitalizacji 

Gminy Inowłódz. 

Pan Przewodniczący poinformował, że radny otrzymali w korespondencji projekt uchwały, który 

omawiany był na posiedzeniach komisji. 

Pan Marek Iskierka Kierownik Referatu Inwestycji przy pomocy Pani Justyny Szymańskiej Dyrektora 

Programu Współwłaściciela Centrum Doradztwa Strategicznego, przedstawili uzasadnienie do projektu 

uchwały w sprawie wyznaczenia obszaru zdegradowanego i obszaru rewitalizacji Gminy Inowłódz. 

Pani Justyna Szymańska za pośrednictwem wideo rozmowy przedstawiła radnym uzasadnienie oraz 

wyjaśniła proces wyboru obszaru rewitalizacji. 

Radny Pan Piotr Krotosz opuścił obrady sesji o godzinie 1508. 

Pan Przewodniczący zapytał, czy ktoś ma pytania w sprawie przedstawionego materiału. Wobec braku 

uwag i zapytań poprosił o stanowiska Komisji Stałych. 

Komisja Budżetu, Mienia i Gospodarki Komunalnej w głosowaniu brało udział 3 radnych, 3 radnych 

głosowało pozytywnie, Komisja Przestrzennego Zagospodarowania Gminy w głosowaniu udział brało 

2 radnych, 2 radnych głosowało pozytywnie. Komisja Oświaty, Zdrowia, Kultury i Sportu w głosowaniu 

udział brało 4 radnych, 4 radnych głosowało pozytywnie, oraz Komisja Rolnictwa w głosowaniu udział 

brało 2 radnych, 2 radnych głosowało pozytywnie. 

Pan Przewodniczący odczytał proponowany tekst uchwały, który został poddany pod głosowanie. 

W dalszej części nastąpiło elektroniczne głosowanie imienne. Za przyjęciem proponowanego projektu 

uchwały głosowało 10 radnych, przy 1 głosie wstrzymującym się. 

Uchwała Nr LXX/462/23 stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 15 

Informacja o realizacji wniosków zgłoszonych na LXIX sesji Rady Gminy Inowłódz. 

Pan Przewodniczący poinformował, że informacja o pełnej realizacji wniosków przekazana została 

w korespondencji. Stanowi ona załącznik nr 15 do niniejszego protokołu. 

Pan Przewodniczący zapytał, czy ktoś ma pytania w sprawie przedstawionego materiału. Radni nie 

zgłosili pytań.  

Pan Przewodniczący stwierdził, że informacja o realizacji wniosków zgłoszonych na LXIX sesji Rady 

Gminy Inowłódz została przez radę przyjęta do wiadomości. 

 

Ad. 16 

Interpelacje i zapytania. 

Radny Pan Janusz Wilkowiecki zapytał, kiedy ukarzą się wnioski z kontroli GCK 

przeprowadzonej przez Urząd Gminy. 

Pan Wójt powiedział, że wnioski są już gotowe, parę dni temu zostały sprecyzowane i będą przedłożone 

jednostce kontrolowanej. Na chwilę obecną można się z nimi zapoznać. 



Radna Pani Mirosława Olas zapytała, kiedy będzie budowana kanalizacja na Brzustowie. 

Pan Wójt powiedział, że ciężko jest się określić, natomiast według założeń, przy otrzymaniu 

dofinansowania na to zadanie, realizacja zacznie się za około 4/5 lat. 

 

Ad. 17 

Wnioski Komisji, wolne wnioski, zapytania i informacje. 

Sołtys Brzustowa Pani Jadwiga Warczyk poinformowała, że ma numer do Ratownika 

Medycznego, który wyraził chęci na przeprowadzenie w sołectwach bezpłatnych szkoleń 

z pierwszej pomocy. Chętni sołtysi mogą wziąć numer i takie spotkanie zorganizować. 

Pani Sołtys poprosiła również, aby w dzień sylwestrowy latarnie w gminie paliły się całą noc. 

Radna Pani Ewa Korzeniewska odczytała wnioski z Komisji Oświaty: 

1. Przedstawienie planu działalności placówek (świetlice, GCK) przez Dyrektor Gminnego 

Centrum Kultury Panią Monikę Matusiewicz. GCK 

2. Zobowiązują Urząd Gminy w Inowłodzu do aktualizacji wszystkich dokumentów prawnych na 

podstawie których działa Gminne Centrum Kultury, do końca stycznia 2024 roku. S 

3. Przedstawienie wniosków z kontroli instytucjonalnej przeprowadzonej w Gminnym Centrum 

Kultury przez Gminny Zespół Kontrolny. S 

4. Rozgraniczenie zysków ze sprzedaży biletów oraz pamiątek. GCK 

5. Wyjaśnienie, dlaczego statut GCK z roku 2013 jest nieaktualny. Jakie zaszły zmiany. GCK 

6. Dokonanie zmiany organizacji pracy Urzędu Gminy, aby każdy petent mógł załatwić wszystkie 

sprawy we wtorki do godziny 17. Na przykład: wtorki w godzinach 7:30-17:00, piątki w godzinach 

7:30-14:00. S 

7. Dokonanie opomiarowania (woda, energia) w szkole w Inowłodzu z podziałem na działające 

tam instytucje. RUK/RN 

Pan Wójt poinformował, że sołtysi mogą składać wnioski o granty sołeckie do 11 stycznia 2024 r. 

Pan Wójt poinformował, że prawdopodobnie dnia 12 stycznia 2024 roku odbędzie się spotkanie 

w formule sesji uroczystej, na której oficjalnie zostałyby przyjęte prawa miejskie dla Inowłodza. 

Radna Pani Teresa Kupis złożyła wniosek o uzupełnienie kruszywem drogi na Królowej Woli za 

Domem Ludowym. 

 

Ad. 18 

Zamknięcie obrad LXX sesji Rady Gminy Inowłódz VIII kadencji. 

 

 

 

Przewodniczący Rady Gminy Inowłódz 

 

Robert Pawłowski /-/ 
 

 

 

 

 

Protokołowała: 

Patrycja Kęsy 

 


